



Entries for the 2018 Competitions

02.02.2018



Registration for the 2018 CIK-FIA Competitions will open on the CIK-FIA website on 5th February, following the [CIK-FIA Registration Form link](#).

For the CIK-FIA KZ, KZ2, OK and OK-Junior European Championships, it is possible to enter only one Competition per category, instead of the full championship, by selecting one of the Wild Card registration forms.

Entries close on Wednesday five weeks before the Competition. An additional period, at a higher price, is open until Wednesday four weeks before the Competition, except for the Karting Academy Trophy and the European Superkart Championship.

A table summarising the 2018 closing dates and fees is available on the link: [Closing of Entries](#).

Only payments by credit card (Visa or MasterCard) or by bank transfer are accepted.

Inscriptions aux Compétitions 2018

L'inscription aux Compétitions CIK-FIA 2018 sera ouverte en ligne à partir du 5 février sur le site de la CIK-FIA en suivant le [lien Formulaire d'inscription CIK-FIA](#).

Pour les Championnats d'Europe CIK-FIA KZ, KZ2, OK et OK-Junior, il est possible de s'inscrire à une seule Compétition par catégorie au lieu du Championnat complet en sélectionnant un des formulaires d'inscription Wild Card.

La clôture des inscriptions est fixée au mercredi 5 semaines avant la Compétition. Un délai supplémentaire, à un prix majoré, est possible jusqu'au mercredi 4 semaines avant la Compétition, excepté pour le Trophée Académie de Karting et le Championnat d'Europe de Superkart.

Un tableau récapitulatif des prix et dates de clôture 2018 est disponible au lien : [Clôture des inscriptions](#).

Seuls les règlements par carte bancaire (Visa ou MasterCard) ou par virement bancaire sont acceptés.

© Photo CIK/KSP